

Al Suwadi Power Company SAOG **Dividend Distribution Policy Statement**

Board of Directors (BOD) : The Board of Directors (BOD) of Al Suwadi Power Company SAOG (“ASPC” or “Company”), listed on Muscat Stock Exchange (“MSX”) has decided in its meeting on 17 February 2026 and agreed on a decision regarding Dividend Distribution Policy Statement.

Dividend to Shareholders Intent : To Pay

Interval : Biannually

Dividend Distribution Strategy : Cash

Company’s Financial Position : That the Company will pay dividends from its retained earnings after meeting all financial covenants, relevant authorities approvals, and in compliance with the Commercial Company Law and other applicable Omani’s legislations.

Growth Strategy : Distribution

Industry Update : Oman's power sector is undergoing significant expansion and transition, driven by strong demand and increased private investment due to supportive policies. The Company has a Power Purchase Agreement (PPA) with Nama Power and Water Procurement Company (“PWP”) to ensure stable and predictable cash flows.

Dividend Distribution Plan : That the Company intends to distribute its dividends in June and December with the total dividend per share not exceeding the approval from the shareholders at the Annual General Meeting.

Dividend Announcement Placement Plan : The announcement will be made available on our official website at (www.alsuwadipower.com) and will be filed with MSX.

Dividend Approval : Shareholders in the Annual General Meeting, after the recommendation of the Board of Directors of the Company.

Policy Rationale : that the timing of dividend distribution is to cater for any obligations that the Company has with the Company’s financial covenants and cashflow capabilities.

Additional Information : None

Legal Clause (If any) : - None

Amendment : The Company reserves the right to make amendments to the dividend distribution plan. Any changes to the dividend distribution plan will be announced accordingly in the Company's official website and will be filed with MSX.

Disclaimer : This statement is intended to be used as general guidance on the Company's dividend policy and does not represent a commitment regarding the future dividend of the Company. This statement of policy does not in any way restrict the rights of the Board to use its discretion in the recommendation / declaration of a dividend and the Board reserves the right to depart from the policy as and when circumstances so require.

Contact Information : Preetam Saraf, Company Secretary and Investor Relation Officer, Preetam.saraf@alsuwadipower.com, +968 2439 3309

For Al Suwadi Power Company S.A.O.G

Signed by:

Preetam SARAF

2280F403E27C4CC...

Preetam Saraf
Company Secretary and Investor Relationship officer
Date: 17/02/2026

DS



AL SUWADI POWER COMPANY SAOG

P O Box 39, PC 103, Bareeq Al Shatti
Muscat Grand Mall, Flat No. 502
Building No. 5, Level 1 (South-East)
Street No. 35, Al Khuwair
Sultanate of Oman

شركة السوادي للطاقة ش.م.ع
ص ب 39 الرمز البريدي 103 بريق الشاطي
مسقط جرانند مول مكتب رقم 502
مربع رقم 5 جنوب شرق شارع رقم 35
الخوير سلطنة عمان

Tel: +968 2439 3300
Fax: +968 2439 3366
www.alsuwadipower.com
VATIN OMI 100008353
CR 1092781
Tax card no. 8058794

شركة السوادى للطاقة ش.م.ع.ع

سياسة توزيع الأرباح

مجلس الإدارة: قرر مجلس إدارة شركة السوادى للطاقة ش.م.ع.ع (الشركة) المدرجة في بورصة مسقط في اجتماعه المنعقد بتاريخ 17 فبراير 2026م، اعتماد سياسة توزيع الأرباح.

نية توزيع الأرباح على المساهمين: الالتزام بالدفع.

دورية التوزيع: نصف سنوياً.

استراتيجية التوزيع: توزيع نقدي.

المركز المالي للشركة: تقوم الشركة بتوزيع الأرباح من الأرباح المحتجزة بعد استيفاء جميع الالتزامات والتعهدات المالية، والحصول على موافقات الجهات ذات الصلة، وبما يتوافق مع قانون الشركات التجارية وأي تشريعات عمانية أخرى سارية.

استراتيجية النمو: التوزيع.

تحديث القطاع: يشهد قطاع الطاقة في سلطنة عُمان توسعاً وتحولاً ملحوظين، مدفوعاً بارتفاع الطلب وزيادة الاستثمارات الخاصة نتيجة السياسات الداعمة. وترتبط الشركة باتفاقية شراء طاقة مع شركة نماء لشراء الطاقة والمياه بما يضمن تدفقات نقدية مستقرة ويمكن التنبؤ بها.

خطة توزيع الأرباح: تعتزم الشركة توزيع الأرباح في شهري يونيو وديسمبر، على ألا يتجاوز إجمالي الربح الموزع للسهم الواحد الحد المعتمد من قبل المساهمين في اجتماع الجمعية العامة السنوي.

آلية الإعلان عن التوزيعات: سيتم نشر الإعلان على الموقع الإلكتروني الرسمي للشركة، كما سيتم الإفصاح عنه لدى بورصة مسقط.

اعتماد التوزيعات: يخضع توزيع الأرباح لاعتماد المساهمين في اجتماع الجمعية العامة السنوي، بناءً على توصية مجلس الإدارة.

منطق السياسة: يأتي توقيت توزيع الأرباح بما يراعي التزامات الشركة المتعلقة بالتعهدات المالية وقدرتها على إدارة التدفقات النقدية.

معلومات إضافية: لا يوجد.

نص قانوني (إن وجد): لا يوجد.

التعديلات: تحتفظ الشركة بحقها في إجراء أي تعديلات على خطة توزيع الأرباح، على أن يتم الإعلان عن أي تغييرات من خلال الموقع الإلكتروني الرسمي للشركة والإفصاح عنها لدى بورصة مسقط.

إخلاء المسؤولية: يُعد هذا البيان دليلاً إرشادياً عاماً بشأن سياسة توزيع الأرباح للشركة، ولا يُمثل التزاماً بشأن توزيعات الأرباح المستقبلية. ولا يقيّد هذا البيان بأي شكل من الأشكال صلاحيات مجلس الإدارة في ممارسة تقديره عند التوصية أو إقرار توزيع الأرباح، كما يحتفظ المجلس بحقه في الخروج عن هذه السياسة متى ما اقتضت الظروف ذلك.

معلومات التواصل: بريتام سراف، أمين سر الشركة ومسؤول علاقات المستثمرين، 0096824393309
Preetam.saraf@alsuwadipower.com

عن شركة السودادي للطاقة ش.م.ع.ع

DS



Signed by:

Preetam SARAF

2280F403E27C4CC...

بريتام سراف

أمين سر الشركة ومسؤول علاقات المستثمرين

التاريخ: 17 فبراير 2026م